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Miquel Noguer es presenta per segon cop com a alcaldable a Banyoles i ho fa despr�s d'un mandat pl�cid de

govern amb el PSC. Abans, aquest directiu d'una empresa c�rnia va ser alcalde de Mieres 16 anys i president del

Consell comarcal de la Garrotxa durant 9 anys.

Fa 4 anys va recuperar l'alcaldia de Banyoles per a CiU, perduda el 1991. Conf ia revalidar-la?

Es far� la voluntat dels banyolins. Em presento amb la intenci� de continuar un projecte comen�at fa 4 anys i

que encara no s'ha acabat.

Si torna a formar govern, qu� prioritzar� el proper mandat?

Si torna a governar CiU, el que ha de prioritzar �s continuar aquest projecte engegat, que tindr� matisos i

canvis. La realitat del 2007 no �s la del 2011 i hem de procupar que la realitat del 2015 sigui molt millor que la de

l'11. Ho ha de ser en ocupaci�, hem de seguir treballant perqu� sigui una veritable ciutat de conviv�ncia i segura,

amb un model policial de proximitat que ja ha donat fruits. No podrem inver tir tant, hem fet una inversi� r�cord,

m�s de 25 milions en 4 anys i, per tant, hem equipat b� la ciutat. S'hauran de fer els equipaments estrictament

necessaris, com el Centre Ober t; continuar amb el Pla de Barris, restaurant el Museu Arqueol�gic, conservant el

patrimoni i, sobretot, amb els petits detalls; per� tamb� en el foment de l'espor t perqu� sigui una eina de

promoci� econ�mica i per con�ixer Banyoles tur�sticament. Tamb� haurem d'acabar el Pla General i estar al

costat dels que pateixen, sense oblidar els habitatges protegits ni que som la capital de comarca.

La crisi els va por tar a aprovar un Pla de sanejament econ�mic. Han obtingut l'efecte esperat?

S�. Por tem 4 anys rebaixant un 5% el pressupost ordinari de l'Ajuntament i aix� �s un 20%. Si ho hagu�ssim de

fer de cop, com ara es troba la Generalitat, seria molt complicat. Avui estem donant els mateixos serveis amb

menys pressupost i aix� vol dir que tots plegats ens arromanguem m�s. Banyoles tenia un handicap molt

impor tant: quan vam entrar, el 2007, no hi havia estalvi. Vam passar de cobrar 1,4 milions d'impostos de

construccions el 2007 a menys de 300.000 el 2008. A m�s, ens van baixar coses alienes com sent�ncies

judicials per temes urban�stics anteriors, que has de complir i que el 2009 van ser m�s de 200.000 euros. El 2010

vam aplicar el Pla de sanejament i el tancament de l'any ja va ser positiu, i aix� vol dir que ha funcionat. Acabem

amb el romanent de tresoreria negatiu, per� m�s del 50% s�n compliments de sent�ncies d'�poques anteriors.

El que s� puc dir �s que no hi haur� sent�ncies creades durant aquesta legislatura per q�estions urban�stiques,

perqu� no hi ha contenciosos en marxa. L'�nica f�rmula que no aplicarem �s una puja d'impostos.

Qu� ha impedit aprovar el Pla d'Ordenaci� Urban�stica?

Primer calia aprovar el Pla especial del nucli antic, s'han enllestit unitats d'actuaci�, hav�em d'esperar que

s'acab�s el Pla director i s'ha posat ordre urban�stic a la ciutat. Ara ja hi ha la par t car togr�f ica feta i es comen�a

a dibuixar, en colálaboraci� amb la Generalitat. L'hem comen�at i l'haurem d'acabar aquesta legislatura.

El canvi de gesti� del servei de subministrament de l'aigua ha marcat l'�ltim tram del mandat. Hauria volgut

deixar-ho enllestit?

Vam proposar el canvi de model perqu� pens�vem, i pensem, que era el millor. Hi havia gent a la Plataforma del

no que un cop va sentir les explicacions ha canviat d'opini�. El model est� plantejat, realment no arrib�vem a

temps i vam decidir deixar-ho f ins passades les eleccions. El nou govern haur� de resoldre les alálegacions i



prendre la decisi�. �s clar que m'hauria agradat resoldre-ho molt abans i que ja estigu�s en funcionament, i

probablement vam cometre l'error de no explicar-ho suf icientment.

Ensenyament ha conf irmat la creaci� d'una escola nova a Banyoles, per� no l'institut. Queda com una

reivindicaci� pendent?

M�s que reivindicacions, hem de tenir una f lu�desa constant amb els depar taments de la Generalitat. El 2009 i

2010 vam tenir r�cords de naixements, aix� que necessitarem una nova escola. Una altra cosa �s l'institut. Hi ha

una ampliaci� programada al Josep Brugulat i aix� ens d�na m�s marge de temps per veure si el creixement de

la prim�ria s'estanca o no, i a par tir d'aqu� parlar de la secund�ria.

Posi nota al pacte amb el PSC.

Excelálent, no hem tingut ni un problema.

El daltatabaix de 2003, quan CiU no va presentar candidatura, ja els queda lluny?

Jo crec que s�. A m�s, no farem res de mirar enrere. Sempre he dit que seria candidat si no hi havia cap

diverg�ncia entre CDC i Uni�.

Quina opini� li mereix que qui havia d'encap�alar aquella llista de CiU ara els faci la compet�ncia amb una

d'independentista?

Em mereix tot el respecte, en tot cas, jo no m'he mogut mai d'all� d'on he estat sempre.

Font del document:

http://www.diaridegirona.cat/comarques/2011/04/17/mhauria-agradat-resoldre-canvi-gestio-laigua-estigues-funcionamen

t/480365.html


